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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over
tekorten bij de politie. (Ingezonden
22 september 2008)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
de regiopolitie Brabant Zuidoost
kampt met een tekort van € 2,1
miljoen?1

2
Deelt u de analyse dat deze tekorten
zijn ontstaan door de hogere
loonkosten en hogere energieprijzen?
Zo neen, wat is volgens u de reden
van de tekorten?

3
Hoe staat het met de budgetten van
de andere korpsen, doen zich ook
daar tekorten voor? Zo ja, om welke
bedragen gaat het dan?

4
Bent u van mening dat deze tekorten
niet ten koste mogen gaan van de
hoeveelheid agenten op straat en de
veiligheid van het personeel? Wat
gaat u er aan doen om dit te
voorkomen?

5
Hoe gaat u de korpsen die kampen
met tekorten financieel
tegemoetkomen?

6
Waarom zijn deze tekorten geen
reden voor u om de aangekondigde

bezuiniging van € 100 mln. terug te
draaien?

1 Eindhovens Dagblad, 19 september 2008.
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